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AHDB Dairy supports English, Welsh & Scottish Dairy Farmers which 
exists to enhance the profitability and sustainability of the British Dairy 
sector, By providing independent, evidence-based information to British 
dairy farmers and by market promotion in Export markets throughout the 
world. With our unique grass-based system and great livestock & dairy-
making traditions, British exporters have a strong reputation for innovation, 
quality, presentation and service.

AHDB Dairy英国农业与园艺发展委员会乳制品部通过向英国奶农提供独立、
基于证据的信息以及在世界各地的出口市场进行市场推广，为英格兰、威尔
士和苏格兰奶农提供服务和支持，旨在提高英国乳制品行业的盈利能力和可
持续发展性。凭借我们独特的基于草料系统的畜牧业和悠久的乳制品加工传
统，英国出口商在创新、质量、展示和服务方面享有良好声誉。

AHDB Dairy
Stand: N3G05
Contact: Lucy Randolph
www.ahdb.org.uk
lucy.randolph@ahdb.org.uk

http://www.ahdb.org.uk/
mailto:lucy.randolph@ahdb.org.uk


Our bakery is located in Ashbourne, a small market town in the centre of England that is the 
gateway to the Derbyshire Peak District, a national park. The bakery has been there for around 100 
years but we renamed it Artisan Biscuits because ‘Artisan’ means ‘made with skill and care from 
quality ingredients’; and we called our brand Miller’s in honour of those who grind the grain into 
flour. Here we source the best natural ingredients – no additives or preservatives of course. Here 
we heap those ingredients generously. Here we sift, weigh, mix and work our dough the old-
fashioned way. Here we still use the same bronze rollers and baking methods that we have for 
decades. Times may change, but the quality of what we produce never does.

我们的面包店位于阿什伯恩（Ashbourne），这是英格兰中部的一个小集镇，是通往德比郡峰区国家
公园的门户。这家面包店已经营业了大约100年之久，但我们将其重新命名为 Artisan Biscuits，因为
“Artisan” 的意思是 “采用优质原材料精心制作” ；同时，我们将我们的品牌命名为 Miller's，用
意是纪念那些将谷物磨成面粉的人。在这里，我们采购最好的天然原材料—肯定不含任何添加剂或防
腐剂。在这里，我们慷慨地选用了这些原材料。 在这里，我们以传统的方法筛选、称重、混合和加

工面团。在这里，我们仍然沿用着几十年来相同的青铜滚筒和烘焙方法。时代可能会改变，但我们的
产品质量永远不会改变。

Artisan Biscuits
Stand: N3G06
Contact: John Siddall
www.artisanbiscuits.co.uk
John.Siddall@finecheese.co.uk

http://www.artisanbiscuits.co.uk/
mailto:John.Siddall@finecheese.co.uk


Castle Dairies is a top-quality producer of butters and spreadable 
butters based in Wales, UK. We supply all major UK retailers with either 
branded or supermarket own label products and we also supply the 
foodservice sectors. We are a growing family run business established 
in 1967 now looking to expand export sales through long term 
partnerships.

Castle Dairies是一家位于英国威尔士的优质黄油和可涂抹黄油食品的生
产企业。我们为英国主要零售商提供品牌产品或超市自有品牌产品，同
时我们还为食品服务行业提供产品。我们公司成立于1967年，是一家成
长中的家族企业，现在，我们希望通过建立长期合作伙伴关系来扩大出
口销售。

Castle Dairies
Stand: N3G05
Contact: David Cooknell
www.castledairies.co.uk
david@castledairies.co.uk

http://www.castledairies.co.uk/
mailto:david@castledairies.co.uk


Coombe Castle has over 40 years of experience exporting great tasting 
British dairy products across the world: specialising in cheese, cream, and 
butter. From vintage Cheddars and quirky cheese blends to its luxury cream 
range, its broad range will suit any palate and occasion. Coombe Castle have 
long established partnerships with both large and artisan cheesemakers, this 
enables us to source a wide range of products to meet our customer’s needs. 
Coombe Castle offer a bespoke service for global importers – looking for 
British products? Talk to us; we are happy to help source and deliver to 
market.

Coombe Castle公司拥有40多年向世界各地出口美味英国乳制品的经验：我们
专门生产奶酪、奶油和黄油。从传统老式切达干酪和奇特的奶酪混合口味产品
到奢华的奶油系列，我们丰富的产品系列将适合任何口味和食用场合。
Coombe Castle公司长期以来与大型奶酪制造商和手工奶酪制造商建立了合作
伙伴关系，这使得我们能够采购各种产品来满足客户的需求。Coombe Castle
公司为全球进口商提供定制服务。如果您想寻找英国产品，请与我们交谈，我
们很乐意帮助您采购并将其交付到市场。

Coombe Castle International Ltd
Stand: N3G05
Contact: Cheryl Brett
www.coombecastle.com
cbrett@coombecastle.com

http://www.coombecastle.com/
mailto:cbrett@coombecastle.com


At Daioni Organic, we are passionate about bringing goodness to you, our 
environment, and our communities. Dedicated to the highest standards of 
sustainable organic farming practices and the production of quality organic products, 
we treat our animals and the environment with the utmost care and respect. This lies 
at the heart of Daioni Organic and everything we do. As we farm organically under 
the most stringent organic farming requirements, our products bring you natural 
goodness. You won’t find any chemical pesticides, herbicides, fertilisers, or GMOs 
on our land. Nor will you find hormones, antibiotics, artificial flavours, colourings or 
preservatives in our products. Our products are 100% traceable. 

Daioni Organic公司很乐意为您、我们的环境和我们的社区带来美好和益处。致力于
最高标准的可持续有机农业实践和优质有机产品的生产，我们以最大的关怀和尊重对
待我们的动物和环境。 这是Daioni Organic公司和我们所做一切的核心。由于我们按
照最严格的有机农业要求进行有机农业生产和加工，因此我们的产品将会为您带来天
然的益处。在我们的土地上，您找不到任何化学农药、除草剂、化肥或转基因生物。
同时，在我们的产品中，您也不会发现激素、抗生素、人工香料、色素或防腐剂。我
们的产品可以做到100%可追溯。

Daioni Organic
Stand: N3G05
Contact: Laurence Harris
www.daioni.co.uk
Laurence@daioni.co.uk

http://www.daioni.co.uk/
mailto:Laurence@daioni.co.uk


Fayrefield is one of the UK's leading suppliers of dairy products and dairy 
alternatives. Established in 1982, we supply a dynamic range of products 
to the retail, food service, industrial and manufacturing sectors, both 
nationally and beyond. Fayrefield have a dedicated export team offering 
multi-lingual labelling, bespoke packaging, tailored transport and full health 
and export documentation to an exacting international customer base. 

Fayrefield公司是英国领先的乳制品和乳制品替代品供应商之一。我们公司
成立于1982年，公司为国内外零售、食品服务、工业和制造业提供一系列
充满活力的产品。Fayrefield公司拥有一支专门的出口服务团队，可以为要
求严格的国际客户群体提供多语言标签、定制包装、定制运输以及完整的健
康和出口证明文件。

Fayrefield
Stand: N3G05
Contact: Phoebe Hopkins
www.fayrefield.com
phoebe@fayrefield.com

http://www.fayrefield.com/
mailto:phoebe@fayrefield.com


Over 30 years ago, we opened our first store in Bath, a World Heritage site, 
close to the Cotswolds but in Somerset, the home of Cheddar. From the 
beginning, cheese was at the heart of our business. That is why we are called 
The Fine Cheese Co.: and we have always been selectors and affineurs of the 
best artisanal British and European cheese. From the outset, we had a motto 
that remains true to this day: ‘Seek out the best, and, when you have found it, 
keep looking’; and, because of our obsession with quality, over time our 
business has grown to some 1200 wholesale customers in the UK (including 
stores like Harrod’s and Fortnum & Mason, and hotels like Claridge’s), and to 
over 60 countries. 

30多年前，我们在世界遗产地巴斯开设了第一家商店，该地点靠近科茨沃尔德，
但位于切达干酪的故乡萨默塞特。从一开始，奶酪就是我们业务的核心。这就是
我们被称为The Fine Cheese Co.（意思就是优质奶酪公司）的原因：我们一直
是英国和欧洲最好的手工奶酪的挑选者和爱好者。从一开始，我们就秉承着一句
至今仍然坚持的座右铭：“寻找最好的，当你找到它时，继续寻找”；由于我们
对质量的执着，随着时间的推移，我们的业务已发展到英国大约1200家批发客
户（包括Harrod’s和Fortnum&Mason等商店，以及Claridge’s等酒店）以及
60多个国家和地区。

The Fine Cheese Co
Stand: N3G05
Contact: Severine Cochrane
www.finecheese.co.uk
severine.cochrane@fnecheese.co.uk

http://www.finecheese.co.uk/
mailto:severine.Cochrane@fnecheese.co.uk


A leading UK wholesale FMCG exporter: Forrest Fresh Foods is bursting 
with international and UK branded soft drinks, confectionery, groceries, 
alcohol, toiletries and more. Today, we are a trusted export partner of big-
name manufacturers and a reliable supplier to customers in over 55 
countries worldwide. Come talk to us about iconic international brands, 
trusted family favourites and exciting new products from the UK.. Our 
specialist export team will safely take care of the rest. Forrest Fresh Foods 
can be your one-stop for huge choice, competitive prices and top service.

我们是一家英国领先的快速消费品出口批发商：Forrest Fresh Foods公司供
应众多国际和英国著名品牌的软饮料、糖果、杂货、酒、盥洗用品等。如今，
我们是知名制造商值得信赖的出口合作伙伴，也是全球超过55个国家和地
区客户的可靠供应商。欢迎前来与我们咨询关于知名国际品牌的产品、值得
信赖的家族品牌产品以及来自英国令人兴奋的新产品。我们的专业出口团队
将妥善的处理各种贸易事宜。Forrest Fresh Foods公司将会是您丰富的产品
选择和有竞争力价格的产品以及优质服务的一站式供应商

Forrest Fresh Foods
Stand: N3G07
Contact: Alex Makino-Farrell
www.forrestfoods.com/export-chinese
export@forrestfoods.com

http://www.forrestfoods.com/export-chinese
mailto:export@forrestfoods.com


G&I Spirit Group has worked with a master distiller to produce a super-
premium vodka, 2 super-premium gins, and 5 flavoured Tequilas. These 
range from classic to modern but always with a twist. All of our products have 
been developed over time to ensure they are extremely smooth on the palate, 
whilst also bursting with delicious and unique flavours. 

G&I Spirit Group has been born and nurtured through the forward-thinking of 
all its valued employees and guided by the directors and founders of this 
uniquely styled company, through its experience of working in the nightclub, 
bars and restaurant business for many years.

G&I Spirit Group公司与一位酿酒大师合作生产了一款优质伏特加，两款优质杜
松子酒和五种风味龙舌兰酒。这些酒品的范围涵盖从经典到线代并且富含一些
小特色。我们所有的产品都经过长时间的研发，为了能确保酒品的口感极致顺
滑，同时还充满了可口和独特的风味。
G&I Spirit Group公司的诞生和成长来自其机具价值员工们的前瞻性思维和风格
独特的公司董事和创始人的指导，公司员工和领导在夜总会、酒吧和餐厅行业
具有多年的工作经验。

G&I Spirits Group
Stand: N3G10b
Contact: Terri Duke
www.gi-spiritgroup.co.uk
enquiries@gi-spiritgroup.co.uk  

http://www.gi-spiritgroup.co.uk/
mailto:enquiries@gi-spiritgroup.co.uk


Haywood & Padgett are a British family run Bakery located in the United 
Kingdom. We have over 35 years of experience in producing fine quality 
Traditional Scones and a range of other products, including cookies and 
steamed cakes. 

Our products are suitable for both Foodservice and Retail, and we can 
develop bespoke products to meet our customers’ and country import 
requirements. 

Haywood &Padgett 是一家英国家族经营超过 30 年以上的烘焙企业，我们
多年来向不同国家地区的超市零售餐饮服务提供高品质、客制化的食品 ,例
如:优质的传统英式松饼（司康）、蒸蛋糕、曲奇、饼干等等。

Haywood & Padgett
Stand: N3G11
Contact: Judith Ingram
www.haywood-padgett.co.uk
Judith.ingram@haywood-padgett.co.uk 

http://www.haywood-padgett.co.uk/
mailto:Judith.ingram@haywood-Padgett.co.uk


Prima Cheese are the biggest cheese processors in the UK. We specialise
in the process of shredding and blending to create bespoke products to 
meet your own unique requirements. We are able to offer private labelling, 
complete with your own company logos and translations. We currently 
export to over 50 countries worldwide.

Prima Cheese公司是英国最大的奶酪加工商。我们专长于粉碎和混合的加
工过程，可以为客户创造定制产品以满足您的独特要求。我们也可以为客户
提供私人标签定制，并配有您自己公司的徽标和翻译。目前，我们向全球
50多个国家和地区出口产品。

Prima Cheese
Stand: N3G12
Contact: Michael Knox
www.primacheese.com
exportteam@primacheese.com

http://www.primacheese.com/
mailto:exportteam@primacheese.com


Shree Sai Trading Ltd is a leading wholesaler and exporter of British and 
European FMCG products with our specialties remaining in Confectionery, 
groceries, Drinks, Wine and spirits and popular ambient products. We also 
provide an in-house date coding and labeling service to meet specific 
international legal requirements. We also manufacture our own brand of 
Non-Alcoholic celebration drink “Britannica” which is 100% Juice with 
flavors like Red Grape, White Grape, Apple, and Strawberry. 

Shree Sai Trading Ltd公司是英国和欧洲快速消费品领先的批发商和出口商，
我们的特色产品包括糖果、杂货、饮料、葡萄酒和烈酒以及流行的常温产品。
我们可以提供内部日期编码和标签服务以满足特定的国际法律要求。另外，
我们还生产自有品牌的无酒精庆祝饮料“Britannica”，它由100%果汁制作
而成，有红葡萄、白葡萄、苹果和草莓等口味。

Shree Sai Trading Ltd
Stand: N3G09
Contact: Sunil Jain
www.sstrading.co.uk
sunil@sstrading.co.uk

http://www.sstrading.co.uk/
mailto:sunil@sstrading.co.uk


Somerdale International work with our partners on the farm and in the dairies to bring you 
the best of British cheese. We ensure a balance of British traditional cheese making with a 
modern range. Somerdale export to over 40 countries, bringing you a range of cheeses to 
suit supermarkets, restaurants and industrial users. 

Through 30 years of success we have proven to be one of the most experienced, and 
well-respected dairy exporters in the UK, and will bring you the best cheese, on time, and 
in peak condition. 

Somerdale International公司与农场和乳品厂合作伙伴合作，为您带来最好的英国奶酪。我
们确保英国传统奶酪制作工艺和现代奶酪品类之间的平衡。我们公司的奶酪出口到40多个
国家和地区，可以为您带来种类丰富的奶酪，方便满足超市、餐厅和行业用户的需求。
公司拥有30多年的成功运营经验，我们已被证明是英国最有经验、最受尊敬的乳制品出口
商之一，并会继续按时为您带来在最佳状态和最好的奶酪。

Somerdale International
Stand: N3G13
Contact: Alexander MacDonald
www.somerdale.com
alexandermaidami@londonfood.cn

http://www.somerdale.com/
mailto:alexandermaidami@londonfood.cn


Tea - Quintessentially British, offering unique blends, our flavourful teas are 
available as loose leaf or plastic free teabags. Beautifully packaged, Whittard
luxury tea is the perfect gift or self-treat. 

Hot Chocolate - A unique selection of indulgent flavours, from timeless 
classics to innovative and dessert-inspired creations; our award winning hot 
chocolates come with white, milk and dark bases to suit all tastes. 

Coffee -Single origin beans sourced from the world’s most sought-after coffee 
regions. Explore our award winning coffee gift sets and discover a world of 
flavour.

茶——我们提供经典的英国风味和独特的混合茶，我们的茶有散叶茶和不含塑
料的茶包可供选择。Whittard奢华茶包装精美，是完美的或自我犒赏的礼品。
热巧克力——我们的热巧克力具有独特的精选口味，极具从永恒经典到创新和
甜点灵感的创意； 我们屡获嘉奖的热巧克力涵盖白巧克力、牛奶巧克力和黑巧
克力，可满足各种口味。
咖啡——来自世界上最受欢迎的咖啡单一产地咖啡豆。欢迎前来探索我们屡获
殊荣的咖啡礼品套装并发现风味世界。

Whittard of Chelsea
Stand: N3G08
Contact: Katherine Oon
www.whittard.co.uk
Katherine.oon@whittard.co.uk 

http://www.whittard.co.uk/
mailto:Katherine.oon@whittard.co.uk


PS8 are organisers of the UK group at FHC Shanghai and at many of 
the leading food and drink trade shows worldwide.

With more than 30 years’ experience in the sector, we still get
excited working with food and drink companies, sharing our
experience and delivering solutions for stands at trade shows.

PS8是FHC上海以及全球许多领先的食品和饮品贸易展英国展团的组织
者。凭借在该领域30多年的经验，我们仍然很高兴能与众多食品和饮品
公司合作，分享我们的专业经验并为贸易展览的展台提供解决方案。

PS8 Ltd – UK Group Organisers
Stand: N3G10a
Contact:  Karen Beston
www.ps-8.com
tradeshows@ps-8.com 

The Food & Drink Exporters Association is a membership
community of businesses from across the UK food and drink
sector, manufacturers, suppliers, service providers and
in-market experts.

We have helped hundreds of businesses to grow their exports
through our expertise, events and international contacts.

Distributors - connect with us to help source UK products

食品和饮品出口商协会是英国食品和饮品行业的企业、制造商、供应商、
服务提供商和市场专家组成的会员社区。
通过我们的专业知识、活动和国际联系，我们已经帮助数百家企业增加
了出口额。
经销商们——请与我们建立联系来采购英国产品吧！

Food & Drink Exporters Association (FDEA)
Stand: N3G10a
Contact:  Sandra Sullivan
www.ukfdea.com
fdeateam@ukfdea.com 

http://www.ps-8.com/
mailto:tradeshows@ps-8.com
http://www.ukfdea.com/
mailto:fdeateam@ukfdea.com
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